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Deltagere:  Flemming Madsen (FM), Michael Birch (MB), Geert Schou Magnussen (GSM), 

Flemming Nielsen (FN), Palle Lauritsen (PL), Kasper Dam (KD), Tom Bech 

Frederiksen (TBF), Zahid Butt (ZB), 

Personale:  Jesper Kaas (JK), Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

Afbud: Kurt Sørensen (KS), Peter Christophersen (PC) 

Dato:  13. november 2023 

Emne:  Ordinært bestyrelsesmøde kl. 19.00 – 21:00   
Referent: Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

 

Møde referat 
 
1. Godkendelse af referat 

Referat blev fremlagt og underskrevet.  
     
2. Formandens beretning (GSM) 

Det er mit første møde som formand. Vi har haft en storm og vi er sluppet rigtigt godt fra den. 
Så jeg vil gerne sende flere roser til personalet og til havnens brugere. Vi forventer at der er 
skader for ca. t.kr. 500. JK og jeg har møde med Brøndby Kommune tirsdag d. 14.11.23. Her 
vil vi presse på for at få godkendt vores broer og bygninger. Samtidig holder vi meget øje 
med økonomien. Jeg kontaktede formanden for BSS og vi mødtes til en kop kaffe på en Café 
hvor vi fik en god sludder. Dette udløste at vi har holdt et ny møde med BSS d. 30.10.23, 
som var et meget positivt møde. Der har desværre været en mindre nedbrud på kran og stor 
truck som tog et par dage. Vi har et tæt samarbejde i forretningsudvalget så vi er fuldt 
orienteret alle 3. Vi har underskrevet kontrakt med ny forpagter der overtager Albatrossen d. 
01.01.24. 
 

3. Rep. og vedligehold 
a. El og vand (JK) El og vand er ok for sæsonen 
 
Kamera på gul vogn er udskiftet. Kranen havde en ventil der gik i itu og vi måtte vente et par 
dage på Post Nord. Vi købte nogle ekstra til lager. Der er blevet svejset 15 mobilstativer, det 
er af sikkerhedsmæssige årsager at vi gennemgår alle svejsningerne. Der har været en del 
reparationer i forbindelse med stormen. Vandet steg meget mere end i 2017. Så der har 
været en underminering af stierne på X-Q og R-broen. I betragtning af deres tilstand var det 
godt de overlevede stormen. 
Vi har måtte sætte stop for planlagte renoveringsopgaver så vi kunne udbedre 
stormskaderne rundt omkring. Vi slukkede for dieselanlæg, tømmestation m.v. og alt hvad vi 
kunne inden stormen og dette har gjort at der kun er sket skade for ca. 50-70 t.kr. i el. R-
broen trængte virkelig til en omgang og det at R-broen holdte til stormen gør at vi er glade for 
vi allerede inden stormen havde udskiftet en del af broens dårlige træværk. Vi har fået 
udbedret R-broen så den er sikker og solid. Alt er indberettet til stormskaderådet og 
fotodokumenteret. Vi har haft 4 firmaer som smed alt hvad de havde af planer og kom os til 
hjælp med det samme. Det er vores hus-elektriker, tømrer, og grøn mand/ brolægger. Vi er 
meget glade for at have nogen faste håndværker som bare er klar til at hjælpe. 
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4. Bådpladser 

a. Bådpladser til genudlejning hjemmesiden (JLJ) Der er flere pladser til salg og de 

samme. 

5. Regnskab 
     a. Drift/Kvartalsregnskab pr. 31.10.23 (JLJ) Blev gennemgået og der holdes øje. 
 b. Debitorer (JLJ) Der er få debitorer tilbage på listen og der er aftaler med alle 
 c. Likviditet (JLJ) Likviditeten blev gennemgået. Det ser fornuftig ud - vi følger den nøje. 
 
6. Nyt fra udvalg 

a. Havne- og pladsudvalg (PC/FN) Intet nyt 

b. Hjemmesiden Intet nyt  
c.  SU-udvalget BSS Intet nyt 
d.  SU-udvalget FF Intet nyt. 

  

7. Brøndby Kommune (TBF) Intet nyt 

8. Korrespondance 

a. I-7/Facebook (PB) Peter Boding fik lov til at starte vores møde omkring reservering og 
brug af Facebook som kommunikationsmiddel. Hvad man kan og hvordan det kan 
bruges. 

b. Havkat/Tegning til godkendelse. OK – (JK skriver) 
c.  
 

9. Diverse forretninger 

 a. Stor hal. (PL) Intet nyt. 

 b. Ska’nokken Blev gennemgået og der blev foretaget ændringer 

       c. Vedtægter og Brugsret (JK). 

 Brøndby Kommune har pålagt Brøndby Havn at vores vedtægter og brugsret skal skilles 

ad. Der er lavet et indledende arbejde som bestyrelsen skal arbejde videre med. 

       d. Kommunikation 

 Under stormen fik vi testet af at det virker rigtig godt at sende mails – sms ud med 

informationer og opslag på Facebook. Der blev talt en del om at tage en officiel Facebook 

for havnen i brug. Det blev besluttet at vi opretter ”S/I Brøndby Havn” Facebook side. Her 

vil vi informere sammen med vores hjemmeside. PL og ZB vil står for administrationen af 

denne.  

 

10. Eventuelt  
  
 
11. Næste møde: 

Mandag d. 11. december 2023 kl. 17.00 på Engtoftegård 
Mandag d. 11. december 2023 kl. 18.30 spisning 

 
 


